
 
 
 

CONCEPT 
BESLUITENLIJST 

Algemene raadscommissie van 19 maart 2015 

  
 
Agendapunt  A 1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Zwart (CDA); van Leijen (GB); 
Luttik – Swart, Snabilie, 
Smook, Glas, (KL); Roem, 
Houtenbos, (VVD); Braak – 
van Kasteel, Groen – 
Bruschke, (GL) Snijder, Otto – 
van der Ende, (D66). 
 
Voorzitter: Grooteman 
 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Mededelingen / vragen van de aanwezige wethouder en raadsleden. 
Wethouder van Huissteden: via de Nieuwsbrief meer informatie over de overlast voor 
mindervaliden van bomen Breelaan en Binnenhof 
Reeds gemaakte afspraak: maandelijks informatie over de ontwikkelingen mbt het Oude Hof, 
binnenkort over maatregelen tegengaan parkeren nabij Cine Bergen. 
Uitspraak Hoge Raad inzake voorwaarden heffing forensenbelasting: gevolgen voor begroting, 
belastingbetalers en de informatie aan hen, in de Nieuwsbrief.  
Toezegging: conclusie college bespreken, zo mogelijk met de toeristenbelasting. 
 
 
Agendapunt  A 2: Spreekrecht 
 
Spreekrecht 
Geen sprekers voor het algemeen spreekrecht 
 
Agendapunt  A 3: Voorstel betreft de ontvlechting van het project Dorp en Duin 
 
Voorgenomen besluit 
- Het sportcomplex aan de Sportlaan in Egmond aan Zee niet meer te beschouwen als 

locatie voor de fusie van de Egmondse voetbalclubs; 
- De nieuwe sporthal in Egmond aan Zee te projecteren op het Watertorenterrein, in 

combinatie met een parkeerterrein en woningbouw in een landschappelijke setting; 
- Voor wat betreft de woningbouw op het Watertorenterrein uit te gaan van sociale 

huurwoningen en het programma in overleg met bij voorkeur Woningstichting Kennemer 
Wonen op te stellen, waarbij de resultaten van het lokale woonwensen onderzoek worden 
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betrokken;  
- Het plangebied van de structuurvisie Egmond aan den Hoef  te begrenzen van Delverspad 

tot aan Egmond aan den Hoef Oost. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 9 april 2015   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

Inzicht nu en vergelijking met de financiën van het gekoppelde project is niet te maken, de 
afronding van de projecten gaat jaren duren, op elk project wordt teruggekomen bij de 
uitvoering, zoeken naar een fusielocatie binnen de driehoek van de dorpen, vooraf dienen de 
drie ledenvergaderingen zich uit te spreken over de fusie, uitgangspunt: de hal blijft op het 
Watertorenterrein, Kennemer Wonen is de corporatie die zijn verzorgingsgebied in onze 
gemeente heeft daar doen we zaken mee, het zwembad is in de stukken opgenomen om het in 
beeld te blijven houdend. 
 
Toezegging: Nagaan wat de mogelijkheden voor CPO op het Watertorenterrein zijn, de motie 
van 7 november 2013 wordt daarbij betrokken. 
 
De commissie adviseert B – Stuk: 
GL: zonder inzicht in de financiële gevolgen kan GL niet instemmen, wenst meer inzicht in de 
woningbouw soorten 
CDA: de huren van de sociale huurwoningen zijn te hoog, overweegt amendement. 
KL: komt terug op verdeling woningbouw Watertorenterrein 
VVD: wil goed nagaan welke woningbouw we op het Watertorenterrein willen, KW bepaalt dat 
niet. GS dient geïnformeerd te worden over de zoekactie fusielocatie. Berdos 
vergoedingssystematiek hier ook toepassen bij de fusie clubs. 
GB: wenst sporthal nabij fusielocatie 
D66: ledenvergaderingen drie fusieclubs dienen zich vooraf uit te spreken. 
 
 
Agendapunt  A 4: Voorstel betreft het aanwijzen van verhuuractiviteiten in het algemeen 
belang zodat deze in overeenstemming zijn met de gedragsregels uit de wet Markt en 
Overheid 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Kindt (PvdA); Zwart (CDA); 
van Leijen (GB); Luttik – 
Swart, Snabilie, Smook, Glas, 
(KL); Roem, Houtenbos, 
(VVD); Braak – van Kasteel, 
Groen – Bruschke, (GL) 
Snijder, Otto – van der Ende, 
(D66). 
 
Voorzitter: Grooteman 
 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
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Voorgenomen besluit 
de verhuuractiviteiten van de gemeente Bergen in overeenstemming te brengen met de 
gedragsregels uit de wet Markt en Overheid, door de volgende activiteiten aan te wijzen als 
activiteiten die plaatsvinden in het algemeen belang als bedoeld in artikel 25 h, vijfde lid van de 
Mededingingswet: 
1. Verhuur/in gebruik geven van sportaccommodaties 
2. Verhuur/in gebruik geven van maatschappelijk vastgoed 
3. In gebruik geven van accommodaties aan reddingsbrigades 
4. In gebruik geven van anti-kraak vastgoed 
5. Verhuur van kantoorruimte aan de politie   
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 9 april 2015  Hamerstuk ovb  
Naar BenW voor: Aanpassen van het raadsvoorstel  
 
Opmerkingen 2 

De commissie adviseert een A – stuk, waarbij de volgende wijzigingen in het raadsvoorstel 
worden doorgevoerd: 

• Yarden van de lijst afvoeren 
• Panden die nog niet zijn verkocht toevoegen 
• Totale lijst Vastgoed bezit toevoegen als bijlage 

 
 
Agendapunt  A 5: Voorstel betreft in te stemmen met het Plan van aanpak Project 
Agnesplein e.o. Egmond aan Zee 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Kindt (PvdA); Zwart (CDA); 
van Leijen (GB); Luttik – 
Swart, Snabilie, Smook, Glas, 
(KL); Roem, Houtenbos, 
(VVD); Braak – van Kasteel, 
Groen – Bruschke, (GL) 
Snijder, Otto – van der Ende, 
(D66). 
 
Voorzitter: Grooteman 
 

Collegeleden: 
 
Zeeman 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
 
Voorgenomen besluit 
in te stemmen met het plan van aanpak voor het project Agnesplein e.o, Egmond aan Zee 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar BenW voor: Voor opstellen ander voorstel i.o. raadsleden 
Naar ARC voor:  
Anders Het stuk wordt niet voor de raad geagendeerd. 
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Sprekers bij het agendapunt  
Een zestal sprekers wijzen in verschillende bewoordingen en argumenten een supermarkt op 
het Agnesplein af. 
 
 
 
Opmerkingen 2 

Het college wil, gezien de verschillende meningen, een specifiek onderzoek voor deze locatie 
en een gedegen onderbouwing van de uitkomst. 
 
GB: vraagt zich af in hoeverre de raad zich committeert aan de uitkomst van het onderzoek. 
D66: ziet gezien de meest actuele ontwikkelingen bij de Spar, AH en Jumbo de noodzaak voor 
nader onderzoek niet zitten, het is duidelijk dat een supermarkt op het Agnesplein niet nodig is. 
I.p.v onderzoek beginnen met de inzichten van de startgroep. 
VVD: sluit zich daar bij aan, het PvA is niet nodig.  
Mw Glas  (KL):  wil de huidige situatie zo houden. Ja zeggen tegen het PvA is ja zeggen tegen 
de locatie en dat is onwenselijk. Andere leden van haar fractie denken daar anders over. 
Dhr. Snabilie (KL): geen nieuw onderzoek, dat uit 2014 geeft voldoende informatie, wil een PvA 
zonder onderzoek. 
PvdA: vraagt zich af of het onderzoek nu een verplichting is, maar ziet de Supermarkt daar niet 
zitten. Wil met de inwoners nagaan wat hier kan komen. 
CDA: wil geen 2e supermarkt, moeite met opnieuw onderzoeken, direct omwonenden erbij 
betrekken is het juiste deel van het PvA. 
GL: het PvA is te vaag, begin met : wat wil de omgeving. 
 
Commissiebreed is de conclusie dat het stuk niet rijp is voor behandeling in de Raad. Het 
college moet met een nieuw voorstel komen en daarbij de raad betrekken. 
 
Agendapunt  A 6: Voorstel betreft opdracht verlenen aan het college om een onderzoek 
te doen naar een vergaderlocatie van de raad 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Kindt (PvdA); Zwart (CDA); 
van Leijen (GB); Luttik – 
Swart, Snabilie, Smook, Glas, 
(KL); Roem, Houtenbos, 
(VVD); Braak – van Kasteel, 
Groen – Bruschke, (GL) 
Snijder, Otto – van der Ende, 
(D66). 
 
Voorzitter: Grooteman 
 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
1. Het college opdracht te geven een onderzoek te verrichten naar de vergaderlocatie  van de 
 raad, op basis van de aangeleverde Startnotitie en Discussienota. 
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2. Per fractie één lid te benoemen voor deelname in de Klankbordgroep.    
 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 9 april 2015  Hamerstuk ovb   
 
Naar BenW voor: Het voorstel aanpassen en aan de raad voorleggen 
Naar ARC voor:   
Anders   
 
Opmerkingen 2 

De commissie komt niet tot een eensluidende mening over het nut en noodzaak om uit de 
Beeck te vertrekken. Een onderzoek doen is voorbarig. 
 
De commissie adviseert een A – stuk nadat de volgende wijzigingen zijn aangebracht: 

• Stel de Klankbordgroep in, die een mening geeft over welke uitstraling we willen 
hebben, hoe en waar we willen vergaderen en leg dat terug naar de raad(scommissie), 
voordat we verder gaan.  

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Agendapunt  B 1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Ooijevaar, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GB); 
Damink, Swart (KL); Smit 
(VVD); Groen (GL); Wals, De 
Lange (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Hafkamp, Zeeman, Rasch 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 

Agendapunt  B 2: Overige onderwerpen 1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen  
Voorgenomen besluit 
Besluitenlijst ARC d.d. 12 februari 2015 ongewijzigd vastgesteld. 
 
Toezeggingenlijst ARC bijgewerkt tot en met 3 maart 2015 gewijzigd vastgesteld. 
Toezeggingnr.: 12/42 nog niet afvoeren, 2e woning forensenbelasting, de Hoge Raad heeft 
hierover een uitspraak gedaan, commissie vindt dat dit eerst besproken dient te worden.  
 
Kennisgenomen van de verzamellijst ingenomen stukken week 7 tot en met week 11. 
 
Mededelingen van collegeleden en commissieleden: 
Wethouder Rasch: 
Museum Kranenburgh is nu officieel een museum, de registratie is rond. 

1  

5 
 

                                                



 

Mededeling namens wethouder Mesu: 
Het WNK heeft over 2014 een positief resultaat behaald van € 387.000, dit gaat terug naar de 
deelnemende gemeenten. 
 
Burgemeester Hafkamp: 
deelt mee dat ze een gesprek heeft gehad met dhr. Folgers kofferbakmarkt Schoorl omdat in 
de afgelopen jaren een aantal zaken consequent verkeerd is gegaan. De voor en 
tegenstanders zijn uitgenodigd en dhr. Folgers is gevraagd met een aangepast verzoek te 
komen, het kan niet meer op dezelfde manier plaatsvinden. Het wachten is op het verzoek van 
hem, waarna het verzoek in behandeling genomen kan worden. 
 
Mw. Blankendaal (GB): vragen voor wethouder Mesu inzake regelen ziektekostenpolissen 
minimabeleid, PGB toekenningen en integraliteit minimabeleid. De vragen worden 
doorgegeven aan dhr. Mesu en beantwoording volgt via nieuwsbrief college. 
 
Dhr. Damink (KL): brief gemeenteraad Heerhugowaard en motie veiligheidsregio over 
vasthouden van bezuiniging 7,4 miljoen op de Veiligheidsregio. Portefeuillehouder Hafkamp 
heeft de commissie in februari geïnformeerd over het proces, invulling van de 
bezuinigingstaakstelling. Er komt een voorstel over de nieuwe verdeelsleutel die per 1 januari 
2016 wordt toegepast. 
 
Mw. Diels (GB): vraagt naar mogelijkheden voor vrijwilligers zodat ze niet hoeven te betalen 
voor vergunningen, om op het strand te mogen komen om beesten op te halen (zieke 
zeehonden). Portefeuillehouder Hafkamp geeft aan dat de gemeente een contract heeft met 
een strandvonder die verantwoordelijk is voor dode zeehonden.  
 
Dhr. Groen: tellingen rotonde auto’s Camperduin. Portefeuillehouder Rasch deelt mee dat  
per 1/4 wordt begonnen met de telling, kosten passen binnen het budget. 
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Agendapunt  B 3: Voorstel betreft kennis te nemen van de Uitvoeringsnota Toezicht en 
Handhaving 2015 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Ooijevaar, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GB); 
Damink, Swart (KL); Smit 
(VVD); Groen (GL); Wals, De 
Lange (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Hafkamp 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
Kennis te nemen van de Uitvoeringsnota Toezicht en Handhaving 2015 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
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Naar de Raad d.d.: 9 april 2015  Hamerstuk  
 
Opmerkingen 2 

De commissie adviseert een A-stuk. 
2  
 
Agendapunt  B 4: Voorstel betreft het vaststellen van de sanering Oosterdijk en de 
bijbehorende begrotingswijziging 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Ooijevaar, Corbee (CDA); 
Diels, Blankendaal (GB); 
Damink, Swart (KL); Smit 
(VVD); Groen (GL); Wals, De 
Lange (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 
 
 

 
Voorgenomen besluit 
1. De aanpak deklaagsanering Oosterdijk vast te stellen. 
2. De aanpak grondwatersanering Oosterdijk vast te stellen. 
3. Het benodigde budget voor de saneringsplannen beschikbaar te stellen. 
4. De bij dit besluit behorende begrotingswijziging vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 9 april 2015   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

GB is van mening dat de voorgestelde oplossing niet duurzaam is en is enigszins bezorgd over 
de voorgestelde methode en stelt hierover vragen.  
Toezegging: de portefeuillehouder zegt toe deze vragen en antwoorden in de vorm van een 
notitie aan de commissie te doen toekomen. Het belang van het waterpeil op stand houden 
wordt uiteengezet.  
GB wil de beantwoording van de vragen graag in de fractie bespreken, de commissie stemt in 
met een B-stuk. 
De commissie adviseert B-stuk. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Bergen, 23 maart 2015  
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